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In beslag genomen dieren  -  Evolutie

Het aantal meldingen rond echte of vermeende dierenverwaarlozing neemt toe. Wanneer 
er indicaties zijn dat dieren inderdaad verwaarloosd worden, kan worden overgegaan tot 
inbeslagname.

Voor de periode 2016 tot heden kreeg ik graag volgende gegevens.

a) Het aantal in beslag genomen dieren, graag onderverdeeld per diersoort.

b) Het aantal in beslag genomen dieren dat nadien opnieuw naar de eigenaar werd 
gebracht.

c) Het aantal in beslag genomen dieren dat nadien opnieuw naar de eigenaar werd 
gebracht maar onterecht in beslag genomen bleek te zijn.

d) Het aantal in beslag genomen dieren dat werd geëuthanaseerd.

e) Het aantal in beslag genomen dieren dat een natuurlijke dood stierf ten gevolge van 
de verwaarlozing.

f) Het aantal in beslag genomen dieren dat werd herplaatst.

g) Het aantal dierenhouders dat een verbod opgelegd kreeg om nog dieren te houden.

Cijfers telkens graag per jaar.



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 338 van 5 februari 2020
van GWENNY DE VROE

1. a) Het antwoord op deze vraag is in bijlage gevoegd.

b-c)De databank van de dienst Dierenwelzijn laat niet toe een onderscheid te maken 
tussen dieren die ter plaatse in beslag werden genomen en dieren die werden 
overgebracht naar bijvoorbeeld een asiel.

d) In 2019 werden 31 dieren in opdracht van de dienst Dierenwelzijn 
geëuthanaseerd. Voor de voorgaande jaren zijn deze gegevens niet beschikbaar.

e-f) De dienst Dierenwelzijn is niet op de hoogte van het lot van inbeslaggenomen 
dieren nadat een bestemming werd bepaald.

g) Ik beschik niet over de gevraagde cijfers.

BIJLAGE

Aantal in beslag genomen dieren


